
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELÓ
Kereszténydemokrata Néppár t

Képviselőcsoportja

//D r53
2009 JúL 1 3 .

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„ . . .mert mi is úgy szeretnénk élni, mint az ország valamennyi polgára. " címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Székely Tamá s
egészségügyi miniszterhez. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Decsi Gyula úr, egy civil szervezet, a „Szombathelyi ILCO-Klub” titkára az
alábbiakban kéri a segítséget :
„ Tudomásunkra jutott, hogy a "Sztomásokat" az OEP az eddigi 100%-o s
támogatási kategóriából a 90%-os költségtérítési kategóriába akarja besoroln i
augusztus 1-től. "

A 250, döntően kisnyugdíjas nevében szóló a sztómával élőknek azt a
kívánságát tolmácsolja, hogy a támogatás továbbra is 100% maradjon, avag y
— amennyiben ez nem lehetséges — legalább elfogadható mértékű legyen a
térítés összege. Megoldásként az a javaslat merül fel, hogy ha a 141/2000 .
(VIII .9.) Korm. rendelet szerinti „súlyos fogyatékosság min ősítése” az ileo- ,
kolo — és urosztómásokra is vonatkozna, akkor 98%-os térítés illetné meg Őket.
Ebben az esetben is megn őne ugyan a havi hozzájárulás mintegy 1500 forinttal ,
de ezt még elfogadhatónak tartják .

Decsi Gyula titkár úr levelének záró sorait szintén idézem :
„ . . . kérésünk , hogy a sztómásokat is úgy birá ják el mint a többi súlyosan
tartósan fogyatékkal élőket	 mert mi is szertnénk úgy élni mint az ország
valamenyi polgára. "



Tisztelt Miniszter Úr!

Remélem, rémhíreket hallottak a „Szombathelyi ILCO-Klub” tagjai, s
marad a sztómások 100%-os támogatása? Kérem, az előző
megvalósíthatatlansága esetén legalább a megadott jogszabály-helyet
változtassák meg, s a hozzájárulás összege így a betegek számára
elviselhető nagyságúvá mérséklődhet !

Várom megtisztelő válaszát, s a betegek számára kedvező intézkedését !

Budapest, 2009. július 13 .

Dr. Puskás Tivadar
Kereszténydemokrata Néppárt
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